
Styrelsemöte: 02-09-2024

Mötets öppnande: 18:30

Närvarande: Henrik S, Anna G, Elin E, Lisa E, Gustav P, Ingrid E, Josefin W, Bashir T

Ordförande: 

● Vi hade besiktningen av Teknikringen här om dagen. Det hela ser bra ut. Henrik har ställt
frågan om man behöver ta några prover. Vissa saker som till exempel plastmattan
behöver bytas ut, en bräda på utsidan, söderläge, behöver bytas. Sedan behöver man
måla på södersidan som kan ske till våren. Det önskas läckageskydd vid kylskåpet. Det
har runnit vatten under taket någon gång men inga tecken till skador.

● Henrik kommer att mejla och ställa frågan hur kontraktsskrivning skulle kunna gå till.

● Den ekonomiska delen med baken är ännu inte helt klart men baken har så här långt
varit positiva och inget talar för att vi ekonomisk inte kan avsluta affären.

Vice Ordförande: 

● Vi har 16 stycket som väntar i kö. JW ska ringa och fråga vilka som är intresserade av
nya lokalen. Hon ska också ringa och fråga de familjer som inte var med på mötet om de
vill följa med eller inte. Hon ska boka in ett platsbesök. Vi kanske behöver ta in något
barn ta in på nalle-sidan.

Ekonomiansvarig: 

● Under våren har vi gått cirka 200.000 SEK plus. Det är i linje med vad vi har kalkylerat.

Föreståndare: 

● Anna berättar att allt går bra. Mycket energi och funderingar läggs naturligtvis kring
lokalfrågan.

Personalansvarig: 

● Elin har skickat ett förslag till ekonomiansvarig gällande löner och nya lönepolicy. I år alla
riktvärden satta. Vi har jämfört med statistiken och det ser ut som att vi ligger bra till.

● Anita planerar att gå i pension i slutet av året. Vi planerar att rekrytera en ersättare men
till en början bedömer vi vara bättre med en vikarie. Anitas ersättare måste vara behörig.

● Elin kommer att undersöka omständigheterna kring anställning av en vikarie.



Materialansvarig:

● Vi har pratat med Monica i köket. Det viktigaste för henne är en ergonomisk diskmaskin.
Josefin ska undersöka lokalen. Vi behöver även en professionell spis. I dagsläget har vi
ingen överenskommelse med nuvarande hyresvärden så vi kan ta med köksutrustning.

● Vintergruppen kommer att ha en stor utmaning att åka ut till nya förskolan för
snöskottning. Vi försöker lösa det genom att fråga gamla ägaren om de kan skotta snön
på nya förskolan. Vi kan tänka oss att betala för det.

● Höströj planeras till lördagen den 16e november.

Sekreterare: 

● Lönerna är lagda för utbetalning

IT-ansvarig 

● När vi har formellt kommit i hamn med nya lokalen, behöver vi marknadsföra nya
förskolan.

● Vi behöver också flytta IT abonnemang och IT-utrustning. Det bedöms inte vara något
större problem eller större kostnad.  

Övriga frågor

Mötet avslutas: 20:07


